
P R O T O K Ó Ł Nr 1/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego w dniu 09 marca 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9:00 a zakończono o godz. 12:00 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
3. Pani Elżbieta Kłyż 
4. Pani Anna Romaszko 
5. Pan Adam Kozyra 
6. Pani Maria Sak 

- Wójt Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Pracownik Gminy 
- Pracownik Gminy 
- Koordynator Sportu 
- Dyrektor Szkoły 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Informacja w zakresie kultury fizycznej i sportu oraz rozwoju kultury /w gminie 

i szkołach/, 

4. Sprawy różne, 

5. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko - dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Oświaty Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Adamów. 

Powitał radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Następnie stwierdził, że na stan 5 członków Komisji, obecnych jest 4 co stanowi niezbędne 
ąuorum. 
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Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 4 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3. Pani Elżbieta Kłyż przedstawiła komisji sprawy związane z Kołami Gospodyń Wiejskich 
oraz kulturą w gminie. Pani Anna Romaszko przeczytała nam opisaną przez Panią Dyrektor 
sytuacje w Szkole Podstawowej w Szewni, następnie sytuacje w Szkole w Suchowoli opowiedziała 
nam Pani Dyrektor Maria Sak. 

Koordynator Sportu Adam Kozyra przekazał nam informacje na temat sportu w gminie. 

Ad.4. W sprawach różnych 
Pan Wójt przedstawił nam sytuacje w oświacie odnośnie kosztów utrzymania szkół, 

poinformował że subwencja została zmniejszona o 50 tys zł oraz że mamy coraz mniej dzieci w 
szkołach. Po konsultacjach z Dyrektorami została uzgodniona konieczna redukcja etatów. 

Przedstawione zostały możliwe lokalizacje nowego budynku gminy, Komisja jednogłośnie 
zaproponowała lokalizacje przy Leśniczówce w Adamowie. 

Przeprowadzono rozmowy na temat przekształcania działek z udziałem funduszu sołeckiego 
i stwierdzono że każda miejscowość musi odnieść się do tego pomysłu indywidualnie po 
rozmowach z mieszkańcami. 

Następnie podjęliśmy temat budowy kładki w miejscowości Jacnia przy drodze powiatowej, 
dostaliśmy pismo od Starosty Powiatowego z prośbą o partycypacje w kosztach inwestycji. 
Komisja uważa że kładka jest potrzebna ale nie mamy w tej chwili funduszu na inwestycje poza 
gminne. 

Kolejny przedyskutowany temat dotyczył utworzenia Targowiska Gminnego, stwierdziliśmy 
jednogłośnie że najlepszym miejscem będzie teren przy zalewie w Jacni. 

Została złożona propozycja o podniesienie ekwiwalentu dla Strażaków OSP propozycja 
kwoty to 20 zł za godzinę akcji oraz 8 zł za godzinę szkolenia. Komisja zgadza się z 
zaproponowaną stawką. 

Ze względu na niejasną sytuacje społeczno gospodarczą postanowiliśmy odłożyć decyzje o 
utworzeniu kąpieliska w Jacni. 

Ze względu na rosnące koszty jesteśmy za zwiększeniem dofinansowania na zakup 
samochodu pożarniczego dla OSP Suchowola z funduszu Covidowego a pozostałą kwotę 
przeznaczmy na montaż lampy UV na ujęciu wody. 

Ad.6 Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Tomasz Michałuszko zamkną 
posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Podpisy Komisji: 

i. 


